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Přes dost lezavé počasí jsme tradici setkání u borovičky uskutečnili 
od 16ti hodin ve složení Kennedy, Šéfik, Derviš, Bagheera a Chobot. 
Adélka přišla  na sraz, musela však splnit službu, kterou zastává - 
otevření kostela, Amálka byla omluvena pro neodkladnou domácí 
záležitost a Minewakan pro úraz nohy.   

Soumrak a tma přicházely rychle a tak 5 zapálených svíček už 
zářilo hned zpočátku do tmy. 
  Již tradičně na místě u borovičky byl první jako na stráži, hodně 
tentokráte kulhající o holích, Bagheera a my ostatní jsme ještě zpočátku 
čekali ještě u stanice MHD na eventuální opozdilce a potom jsme se 
rozloučili s Adélkou a přesunuli se k borovičce.  



 Na začátku Derviš připomněl 
vzpomínkou na všechny, kdo kdysi 
dávno založili tuto tradici a na bratra 
MUDr. Píska a jeho snahu o dobré 
ukotvení našeho SO a jeho delegátů na 
Sněmu (při jednání a účasti na jednom 
dávném Sněmu Junáka).  

To ukotvení se přes veškerý 
uplynulý čas do dneška nepovedlo a 
museli  
jsme se 
s  tím 

(neradi) 
smířit, 

tak jako se musí i dnes celý kmen KD 
smířit i s mnoha jinými zábranami, které 
mu  vedení Junáka podsouvá.  

Protože nám chyběly tentokráte 
hlasy našich sester, které tradičně 
v minulosti byly přítomny, tak přítomní 
nezapěli ani jednu koledu, avšak před-
vánoční čas i tradice byly i tak za svitu 
svíček uctěny a i vylepšeny vánočním 
cukrovím od Šéfika. 
 U příležitosti svátečního předvánočního setkání se také probralo i 
několik palčivých věcí, co nás tíží ve vztahu k ukotvení našich členů (a 
povšechně všech členů KD a z klubů OS) v jednotlivých SRJ.  

Byla také zmínka o 
Junáckém slibu, že je v něm 
dost těžko vysvětlitelná Pravda 
a Láska oproti slibu minulosti a 
jeho vztahu k vlasti.  

Mluvilo se také o junácké 
hymně, kdy je z literatury 
zjištěno, že 1. a 2. sloka je 
neoddělitelnou součástí a má 
se vždy zpívat dohromady.  

Po hodině -  v 17 hodin - 
byly svíčky uhašeny, borovič-
ka  se ponořila do tmy a pří-
tomní  se po popřání pěkných 
vánočních svátků rozešli smě-

rem nad údolí k dopravním prostředkům MHD. 
          

Zapsal a fotil Derviš 
 


